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S ka cam
pingen b

P
er E

rik P
ersson presenterar planerna för F

arhultsborna
F

A
R

H
U

LT

P
å m

åndag är det
officiellt sam

rådsm
ö-

te om
 planerna på en

cam
ping i F

arhult.
- Jagvet att det finns
m

otstånd, m
en har

själv har svårt att
tänka m

ig en bättre
lokalisering, säger
m

arkägaren P
er E

rik
P

ersson.ov A
nders D

ovidsson

o42- 340009

F
am

iljen P
ersson har bott på

F
arhults boställe precis norr

om
 kyrkan i drygt 30 år. I fiol

köptes gå,rden, efter att tidigare
har arrenderats av D

om
än-

verket.
- D

et här m
ed cam

ping är
något som

 vi kom
m

it på sent.
Ingen av söneina vill driva
jordbruket vidare, och och
sjåilv har jag blivit 60 och tap-
pat gnistan, m

enar bonden
som

 gärna vill se förändring
och utveckling.

S
agt nej

T
idigare var P

er E
rik P

ers-
son alätiv kom

m
unpolitiker,

och satt ordförande i m
iljö-

och hälsoskyddsnäm
nden. D

å
var han m

ed om
 att säga nej till

cam
ping i F

arhult när kom
-

m
unen gjorde en översikts-

plan.
- D

et m
inns en del, och an-

vänder m
ot m

ig nu. D
å gällde

det en placering längre öster-
ut. T

rafiken skulle ända nerpå
vägen m

ot badplatsen. 
D

et
tyckte jag var fel då, och tyck-
er så fortfarande.

C
am

pingen som
 nu planeras

ska få infart direkt från gam
-

la F
arhultw

äþen 
precis väster

om
 kyrkan. S

þltar visar vä-
gen in från ll2:an, och inga be-
höver åka in i själva byn. B

i-
larna parkeras på cam

pingen
och de som

 viII till badet far.
prom

enera drygt 500 m
eter

låings en nyanlagd badstig ner
- till stranden vid S

olvik.

K
retslopp

P
er E

rik P
ersson vill ha ett

kretsloppstänkande på cam
-

pingen. D
et innebär att den

kanske inte ansluts till kom
-

m
unalt avlopp, även om

 det
snart kom

m
er att finnas längs

landsvägen. Ä
ven detta har

retat kritikerna. F
ram

för allt

stugägare i F
arhultsbaden 

som
nu tvingas ansluta sig för dry-
ga kostnader.

- D
et här blir en ny anlägg-

ning.'D
å borde m

an kunna
tänka sig nya lösningar även
när det gäller vatten och av-
lopp. H

är gar det att satsa på
kretslopp, m

enar P
er E

rik
P

ersson, som
 dock inte kom

-
m

er att protestera om
 kom

-
m

unen istället vill ansluta till
den nya avloppsledningen.

M
ilj ökonsekvensutredning-

en talar om
 urinseparerade 

to-
aletter. U

rinen skulle sanilas i
tankar för att under höst och
vår spridas på betesm

arken.
B

ajs och toapapper sam
las i

slutna tankar för att sedan
skickas till reningsverk. S

pill-
vatten från tvätt och duschar
skulle infiltreias.

, S
parar

- V
isst är det m

ycket avlopp
från m

ånga personer på kort
tid. M

en om
 vi själva kan ta

hand om
 det spararvi jukom

-
m

unens avloppsnät när det
också har som

 högst belast-
ning, säger P

ersson, som
 m

e-
nar att m

otståndet m
est kom

-
m

er av föråindringsovilj a.
- D

et gar ju inte att driva
gården som

 fanjunkarboställe
under indelningsverket, 

och
inte som

 m
odernt jordbruk.

A
ndå vill en del att inget ska

ändras...

Ingen hästcam
ping

. 
H

an har också fått ta kritik
för att det skulle vara frågan
om

 en hästcam
ping. M

assor
m

ed ridande cam
pare som

skulle tram
pa sönder klitterna

och skräpa ner vägarna.
- V

i har 14 häsþlatser i stal-
let och har inte haft tutlt på
länge. D

en verksam
heten ska

inte utökas, och har över.hu-
vud taget inte m

ed cam
pingen

att göra. D
et ska bli en fam

il-
jecam

ping nära havet, och en
av de finaste badplatservi 

har,
förklarar P

er E
rik P

ersS
on.

N
är det gäller störningar är

han m
ycket m

edveten om
 att

en del nära grannar kom
m

er
att påverkas. D

et blir m
er tra-

fik och ljud.

F
örstår kritikeç 

,

- Jag har full förståelse för
att fram

för allt några åre-
truntboende är m

otståndare.
S

am
tidigt tir ju det här en verk-

sam
het som

 kan ge en del
pengar till bygden. D

et blir
bättre underlag för café och af-
ftir, för vi själva ska bara säl-
ja det absolut nödvändigaste.

N
ågra stora m

arkjobb är det
inte frågan om

. C
am

pingen är
tänkt att utform

as i cirkelfor-
m

ade kvarter m
ed vägarna

löst m
arkerade 

ovanpå sand-
jorden. M

arken är tillräckligt.
hard för att bära bilar även ef-
ter regn. S

andjorden släpper
också igenom

 regnet utan drä-
neringar.

P
lanteringar

- Jobbet är att dra fram
 el

och vatten, sam
t plántera en

m
assa våixter som

 ska ge vind-
och insynsskydd. D

är har vi
tankarna att både använda
fruktfräd och bärbuskar som
gästern¿

 ska få plocka av.
G

enom
 att undvika schakt-

ning krävs det heller inga stör-
re arkeologiska undersök-
ningar. D

et finns en gam
m

al
boplats alldeles intill vägen,
som

 inte får skadas.
E

n annan m
öjlig konflikt

finns m
ed den närbelägna

skjutbanan.
- D

et pågar ingen skjutning
under juli, och ljudet av skot-
ten hörs inte m

er än en m
o,

torgräsklippare från de när-
m

aste stugorna, konstater
cam

pingbyggaren, 
som

 åir be-
redd på alla m

öjliga frågor vid
m

åndagens 
m

öte.
- H

oppas att det kom
m

er
m

ycket folk ochvi farfram
 alla

invändningar nu tidigt. D
et är

ju det sam
råd är till för.

A
ntagligen finns det poli-

tisk enighet för cam
pingen.

D
en stäm

rrier väl in i kom
m

u-
nens satsning på turism

.
C

am
pingarna i M

öllehässle
och L,erberget ligger båda vid
O

resundskusten, 
och har dess-

utom
 varit fullbelagda under

högsäsong.
S

am
m

a sak gäller cam
ping-

platserna i A
ngelholm

 nu un-
derjuli. F

arhultsbaden 
har an-

tagligen kom
m

unens finaste
strand, och är efter K

vickbadet
på gang för en eventuell blå
flagg från E

U
.

F
O

T
N

O
T

: S
am

rådsm
ötet äg€r

rum
 m

åndag 4 augusti 
18 30 i

F
arhults 

f örsam
lingshem

.

P
er E

rik P
ersson hoppas att det om

 ett par âr ska vara en cam
pingplats m

ed 100 platser på
âkrarna där han nu sitter. K

ritiken tar han främ
st som

 räds'ta inför förändringar.
F

oto: A
N

D
E

R
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